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Zápis z 8. zasedání Legislativní komise AS VŠE Praha (LK) 

ze 7. prosince 2022 (konané online v MS Teams) 

 

 

Přítomni (online):  Josef Bič (předseda), Jana Krbová, Petr Marek, Tomáš Reml, Jan Vondráček, 
Lukáš Hulínský 

Omluveni:  Marek Koten, Matěj Pokorný, Daniel Váňa 

Hosté:  Petr Dvořák 

 

 

Program: 

1.  Zahájení jednání 

2. Návrh na úpravu: Pravidla systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE v Praze 

3. Návrh na změnu: Řád habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole 
ekonomické v Praze 

4.  Závěr 

 

 

1. Zahájení jednání 

1. Předseda LK zahájil zasedání komise, které se uskutečnilo online prostřednictvím MS Teams. Rovněž 
přivítal na zasedání pana rektora Dvořáka. 

2. Vzhledem k počtu 6 přítomných senátorů (z celkového počtu 9 členů LK) je legislativní komise AS 
VŠE dle čl. 6, odst. (4) JŘ AS VŠE usnášeníschopná. 

3. Seznámení přítomných členů s předloženými podklady, které byly komisi přikázány k projednání dle 
čl. 7, odst. (6) Jednacího řádu AS VŠE předsednictvem AS VŠE dne 30.11.2022 (body 2 až 5) a 
3.12.2022 (bod 6). 

 

2. Návrh na úpravu Pravidel systému zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠE v Praze 

1. Předseda LK zahájil projednání třetího bodu programu a požádal pana rektora Dvořáka o 
představení předloženého materiálu. 

2. Doc. Dvořák vysvětlil, že se jednak jedná o reakci na metodickou změnu od Národního akreditačního 
úřadu (NAÚ) a rovněž dále o záměr vedení školy zpracovávat hodnotící zprávy, které budou mít více 
analytický charakter. 

3. Následovala diskuse, v níž byly mj. diskutovány body týkající se role garanta, metodického předpisu 
NAÚ a na ní navazující směrnice VŠE, rozsahu úprav vyplývajících z nové metodiky, rozsahu 
vymezení změn, také faktu, nakolik byly dané změny diskutovány s děkany všech fakult, a také 
formálních záležitostí textu (dotazy ze strany senátorů Petra Marka, Jany Krbové a Jana Vondráčka). 

4. Rektor Dvořák průběžně na jednotlivé otázky a připomínky odpověděl. 
5. Předseda LK navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s níže uvedeným výsledkem: 
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Návrh usnesení:  „Legislativní komise AS VŠE nemá připomínky k úpravě Pravidel systému 
zajišťování kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností a 
vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností VŠE v Praze.“  

 

pro-proti-zdržel se:  5-0-1 

 

závěr:  Usnesení bylo přijato. 
 

 

3. Změna Řádu habilitačního řízení a řízení ke jmenování profesorem na Vysoké škole ekonomické 
v Praze 

1. Předseda LK zahájil projednání třetího bodu programu a požádal pana rektora Dvořáka 
o představení předloženého materiálu. 

2. Doc. Dvořák ve svém vystoupení vysvětlit motivaci VŠE k doplnění tohoto řádu o výjimečné 
prominutí předchozího jmenování docentem při zahájení řízení ke jmenování profesorem a dále 
také podstatu vztahu rektora (VŠ) a děkanů (fakult) při zahájení tohoto řízení. 

3. V následné diskusi byly především řešeny body týkající se znění čl. 9 (ve vztahu ke znění zákona o 
VŠ), nejasnosti textu spojením dvou bodů řádu, postavení a role děkana (připomínky ze strany 
senátorů Petra Marka a Jana Vondráčka). 

4. Doc. Dvořák vysvětlil záměr jím navrhovaných změn. 
5. Doc. Dvořák se na základě diskuse se členy LK AS VŠE rozhodl tento materiál z jednání AS VŠE 

stáhnout a znovu jej prodiskutovat co do právní stránky věci. 
 
 

4.  Závěr 

1. Komise pověřuje předsedu, aby dle článku 7, odst. (7) JŘ AS VŠE bez zbytečného odkladu informoval 
předsednictvo AS VŠE o závěrech tohoto zasedání. 

2. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání komise vyčerpán, předseda zasedání ukončil. 

 

V Praze dne 7. 12. 2022 

 

Zapsal: J. Bič 


